
Jegyzőkönyv 
 

Elnökségi ülés 
 

 

Időpont: 
 
2022. június 21. kedd 18:00 
 
Helyszín: 
 
Magyar Sport Háza 
1146 Budapest, Istvánmezei út 1–3. 
a Magyar Darts Szövetség irodája 
 
Napirendi pontok: 
 

1. Hazai versenyek 
2. Nemzetközi versenyek 
3. Kérelmek 
4. Személyi kérdések (zárt ülésen) 
5. Egyebek 

 
Jelen vannak: 
 
Balázs Gábor – elnök 
Molnár László – alelnök 
Katona Dávid – elnökségi tag 
Kövesdi Andrea – elnökségi tag 
Tekauer Norbert – elnökségi tag 
Mihályi András – főtitkár 
Langauf István – meghívott vendég 
 
Szavazati joggal rendelkezők száma: 5 fő 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



18:11 Elnök úr megállapította, hogy az Elnökség határozatképes, majd ismertette a meghívó 

szerinti napirendet, melyhez kiegészítési javaslat nem érkezett. Jelezte, hogy megtárgyalásra 

kerül a Kövesdi Andrea szövetségi kapitány által előterjesztett steelválogatott keret, illetve 

hogy a Felügyelő Bizottságot képviselő Orosz András még úton van az ülés helyszínére. 

 

1. napirendi pont: Hazai versenyek 
 

Ami közeleg: steel egyéni forduló, páros nemzeti bajnokság, ezek a KöKi Terminálban 

kerülnek sorra, az ezeket követő júliusban esedékes softversenyek, a csapatbajnokságok 

szintén ott lesznek. Elnök úr kérte Katona Dávid segítségét, hogy az installációkat ellenőrizze. 

A Magyar Darts Szövetség jelenlegi két fizetett alkalmazottja, Mihályi András és Veress Gréta 

között lett megosztva a többi feladat, a szakmai kérdések felügyelésére Balázs Gábor felkérte 

Kövesdi Andreát és Molnár Lászlót. Felvetődött még egy probléma, miszerint valahonnan be 

kell szerezni néhány softgépet, Kövesdi Andrea kér a RadikalDartstól árajánlatot, de 

megvételre is keresünk ilyeneket, beszerzés esetén lesz erről szavazás. 

 

2. napirendi pont: Nemzetközi versenyek 
 

Kövesdi Andrea mint szövetségi kapitány ismertette a steelválogatottak kereteit: Ihász 

Veronika, Ölei Annamária, Erdei Nóra, Csombok Krisztina, Cserpes Ágnes, Kovács Tamara és 

Végső Adrienn a nőknél, Borbély András, Kámán Lehel, Kovács Patrik, Rucska József, Takács 

Gábor, Jehirszki György és Vida Mihály a férfiaknál, vagyis hét-hét fő. Az a vállalás, hogy a 

ranglistavezető mindenképpen csapattag, ezt Kövesdi Andrea megerősítette, egyben jelezte, 

a július 9-10-én esedékes Apatin Open után dönteni kellene. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

33/2022.VI.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség elfogadta a Kövesdi Andrea által kijelölt steelválogatott kereteket, a nőknél Ihász 

Veronika, Ölei Annamária, Erdei Nóra, Csombok Krisztina, Cserpes Ágnes, Kovács Tamara és 

Végső Adrienn, a férfiaknál Borbély András, Kámán Lehel, Kovács Patrik, Rucska József, 

Takács Gábor, Jehirszki György és Vida Mihály összeállításban. 

Ezt követően Kövesdi Andrea beszámolt a soft szakág EDU Európa-bajnokságáról. Mint 

elmondta, hosszú hét volt, nagyon meleg, sikeresen megérkezett mindenki, és az első nap 

szembesült a küldöttség a rettentően furcsa régi Scorpion típusú gépekkel. A szövetségi 

kapitány elrendelte, hogy mindenki gyakoroljon rajtuk, jöjjenek, szokják a játékosok, 

miközben megdöbbentette, milyen szintű ellenfelek érkeztek, ehhez még fel kell nőnünk. A 

sorsolás után csapatban a férfiaknál mi kezdtünk a hazaiak ellen, a többiek erőnyerők voltak, 

majd miután a spanyolokat 9–3-ra megvertük, a németektől 9–2-re kikaptunk, és a lengyelek 

jelentették a végállomást. A hölgyeknél a társaság fele összezuhant, mire a csapatverseny 



elkezdődött, sajnos rögtön kikaptunk a csehektől, ez arra a napra rá is nyomta a bélyegét. 

Teljesen reális eredmények születtek, dolgoznunk kell rajta, hogyan lehet tovább fejlődni: 

nyílt versenyeket rendezni, esetleg a bajnoki rendszert frissíteni. 

Balázs Gábor megjegyezte, nem elég, hogy a feltételeket megteremtjük, meg kell oldani, 

hogy legyen, aki foglalkozik a játékosokkal, a helyszínen is. Erre a közelgő versenyeken 

fokozatosan nagyobb figyelmet szeretne fordítani. Mint mondta, ott tudunk lenni, ki tudunk 

menni, ez jó, a középmezőny elején vagyunk, ez megfelel a dartsvilág erőviszonyainak. Elnök 

úr felvetette még, hogy a november első hétvégéjén megrendezésre kerülő soft openen 

lehetne paradarts is. 

A paradarts ugyancsak nemrég véget ért világbajnokságáról, a Winmau World Trophyról 

Mihályi András számolt be. Elmondta, hogy már az nagy dolog volt, hogy a Magyar Darts 

Szövetség és a Magyar Paralimpiai Bizottság együttműködésének köszönhetően teljes 

csapatot tudtunk kiállítani, az meg még nagyobb, hogy ez a kvartett eljutott a legjobb négyig, 

vagyis bronzérmes lett a csapatversenyben, óriási bravúrral, a negyeddöntőben az angolokat 

kiverve, ráadásul a lehető legszorosabb csatában, kijátszásban. Egyéniben és párosban 

kilencedik helyezések lettek a legjobb eredményeink – a szakágért felelős főtitkár hozzátette, 

ő végig a csapattól várta a legjobb eredményt, mert úgy érezte, a beválogatott és 

kiutaztatott négy játékos között nem volt töltelékember, viszont volt két húzóember. 

Elnök úr az őszi steel Európa-bajnokság kapcsán kérte Harsányi Enikőt, hogy rendelje meg a 

szállást, illetve ismertette, hogy a válogatottat kísérő csapatot Kövesdi Andrea, Molnár 

László, Tekauer Norbert, Harsányi Enikő és Balázs Gábor alkotja majd. Molnár Lászlóhoz 

Kövesdi Andrea ragaszkodott, Harsányi Enikő a nyelvtudása miatt, amelyre az ottani 

konferenciákon nagy szükség lesz, a többiek az áprilisi lakeside-i világbajnokságon jól 

működtek együtt. Itt is elmondta, ha nagyobb sikerekre törekszünk, kell az, hogy bizonyos 

játékosokkal többet foglalkozzunk külön, továbbá felvetette, hogy október elején az Eb után 

egy nappal sorra kerülő spanyolországi WDF-versenyre, a Spanish Openre is kint maradhatna 

a küldöttség a minél több ranglistapont megszerzése érdekében. 

A közelgő bukaresti hétvégével kapcsolatban elhangzott, az MDSZ által finanszírozott csapat 

kiegészülne Balázs Gábor előterjesztésére: Tekauer Norberttel mint csapatvezetővel, Ölei 

Annamáriával és Csombok Krisztinával pedig az elmúlt időszak magyar és nemzetközi egyéni 

eredményei alapján. Így Ihász Veronika, Kovács Patrik, Takács Gábor, Rucska József és Végső 

Adrienn mellett ők is utaznának, mert az volt az elv, amikor nekiindultunk az évnek, hogy ha 

van keret, kiegészítjük a küldöttséget. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

34/2022.VI.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség elfogadta, hogy Tekauer Norbert csapatvezetővel, valamint Ölei Annamária és 

Csombok Krisztina játékosokkal kiegészüljön a június 24-26-ai bukaresti WDF-

versenyhétvégére az MDSZ finanszírozásában kiutazó válogatott keret. 

A Felügyelő Bizottság hozzájárul ahhoz, hogy a kísérőkkel a finanszírozott versenyzőkkel 

kapcsolatban felvetődött költségeket egy külön megállapodás alapján számoljuk el. 



A július 9. és 10. között esedékes szerbiai Apatin Open kapcsán információ, hogy a helyszínen 

nincs szállás, így vagy a közeli Zomboron, vagy Magyarországon érdemes aludni, és onnan 

átmenni a versenyre. Kövesdi Andrea kérte, hogy ha összeállt a keret, ki megy, hogy megy, 

legyenek értesítve a játékosok, amint ez biztossá válik. 

A július 14. és 16. közötti hazai rendezésű ifjúsági Európa-bajnokságra a transzferek, hotelek 

kérdésköre tisztázódott, megoldódott. A helyszínen, a Budapesti Honvéd Sportegyesület új 

vívócsarnokában lesz szondáztatás, és szükség esetén covidtesztelés is. Balázs Gábor 

ismertette a rendezés költségvetését és az alvállalkozók körét. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

35/2022.VI.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség elfogadta az ifjúsági Európa-bajnokság költségvetését és alvállalkozói körét. 

18:42 Orosz András a Felügyelő Bizottság képviseletében megérkezett. 

Elnök úr felkérte Katona Dávidot, hogy felmérje a bankkártyás, átutalásos és egyéb online 

fizetési lehetőségeket a közelgő Európa-bajnokságra. 

 

3. napirendi pont: Kérelmek 
 

Nemes Tamás kérelmezte a harmadosztályú csapatbajnokságból való kizárása 

megszüntetését. Balázs Gábor szerint az Elnökség kizárási határozata elérte a célját, mert a 

nevezett játékos megfújta a szondát. Ki volt zárva három meccsről. Elnök úr előterjesztése: 

Nemes Tamás kérvényét tartalma szerint elbírálva a csapatbajnokságra vonatkozó kizárását 

az Elnökség függessze fel, így adva helyt a kérelmének, és bármilyen szabálysértés esetén a 

kizárás lépjen újra életbe. Ezt követően az Elnökség 

3 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

36/2022.VI.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség elfogadta Balázs Gábor előterjesztését, eszerint helyt ad Nemes Tamás 

kérelmének és felfüggeszti a csapatbajnokságra vonatkozó kizárását, amely a játékos 

bármilyen szabálysértése esetén újra életbe lép. 

Érkezett egy klubváltási kérelem is, amely visszautalásra került, a versenyző tájékoztatva lett, 

hogy a fogadó egyesület kizárólag az átigazolási szabályzat szerint tudja átigazolni az 

átigazolási időszakban. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

37/2022.VI.21 EH számú elnökségi határozatot: 



Az Elnökség a vonatkozó szabályzat szerint a klubváltási kérvényt nem tudta befogadni, 

felhívja a két egyesület figyelmét, hogy a játékosok versenyzését sportszerű keretek között 

kell biztostani, a helyzet sportszerű rendezésére Molnár László szakmai alelnököt kéri fel. 

 

4. napirendi pont: Személyi kérdések 
 

Balázs Gábor kifejtette azon álláspontját, amely szerint az MDSZ irodájában dolgozók nem 

tudták jól elosztani a feladatokat, Mihályi András nem elég erőskezű, a hölgyek pedig 

igénylik ezt a fajta bánásmódot. Elnök úr keményebb kezű főtitkárt szeretne. Elmondta még, 

hogy Takácsné Fekete Franciska előbb felmondott, majd elfogadta az MDSZ felmondását, 

miután visszavonta a sajátját, valamint hogy a főtitkárt az Elnökség tudja visszahívni, az elnök 

más pozícióba áthelyezni. Az utódjelölt Langauf István eddig főleg kézilabdás vonalon 

tevékenykedett, emellett 20 év vendéglátós tapasztalattal rendelkezik. Balázs Gábor jelen 

helyzetben nem támogatja a pályáztatást, a következő egy évre és egy hónapra őt bízná meg 

a főtitkári feladatok ellátásával, az iroda vezetésével. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

38/2022.VI.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség a hozzá benyújtott áthelyezési kérelmének helyt adva Mihályi András főtitkári 

megbízatását megszünteti, helyette kommunikációs és sportszakmai főmunkatársnak nevezi 

ki, folytatólagos munkavégzéssel. 

Elnök úr pontosította, hogy az elnökségi ciklus végéig, tehát a következő közgyűlésig vagy 

legkésőbb jövő év augusztus 31-éig lenne Langauf István a megbízott főtitkár. 

A Felügyelő Bizottságnak nincs kifogása a javaslat ellen. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

39/2022.VI.21 EH számú elnökségi határozatot: 

Az Elnökség megbízza Langauf Istvánt a főtitkári feladatok ellátásával határozott idejű 

munkaszerződéssel, havi nettó 300 000 forintos fizetéssel, mindkét fél számára három hónap 

próbaidővel. 

 
20:16 Jegyzőkönyv lezárva. 
 
k. m. f. 
 
 
.............................................................                                .............................................................  

         Balázs Gábor          Mihályi András 
  elnök       jegyzőkönyvvezető 


